
Verslag van het verantwoordingsorgaan door Hans Muis, secretaris 

 

Beste aanwezigen, 

Eigenlijk had hier Han van Manen moeten staan, maar door privé omstandigheden kan die hier niet 

zijn, en heeft mij gevraagd hem te vervangen. 

Dat geeft mij dan ook de gelegenheid om wat nostalgie met u te delen. We zijn hier in het échte 

Scheepvaartkwartier. De meeste oude scheepvaartkantoren kon je in deze buurt vinden. Het 

personeel trok tussen de middag naar de Parklaan om daar een potje te voetballen. Dat wordt 

overigens nog steeds gedaan en jaarlijks wordt om de Parklaan trophy gestreden. Het hoofdkwartier 

van de Mariniers aan het Westplein zorgde elke eerste woensdag van de maand voor vertier. De 

marinierskapel marcheerde vanaf de Parkkade naar het Westplein en daar werd om 09.00 uur de 

vlag gehesen en het volkslied gespeeld. Loos heette toen nog gewoon café Atlantic. En dan niet te 

vergeten de dokter op de Calandstraat waar zeelieden lieten checken of hun 3e oog misschien 

problemen had.  

 

Terug naar vandaag: het verantwoordingsorgaan (VO). 

In het afgelopen jaar heeft het VO wat veranderingen ondergaan. Antoinette, onze voorzitter, heeft 

zich niet meer verkiesbaar gesteld. En Ron van Meurs was na twee termijnen ook niet meer 

beschikbaar. In hun plaats is namens de gepensioneerden Ton Zimmerman toegetreden en namens 

de werknemers Jacob Tas. 

Beiden zijn oudgedienden op pensioengebied en hun kennis en kunde kunnen goed gebruikt worden 

in de huidige hectische tijd. 

 

Zoals u weet legt het bestuur verantwoording af aan het VO over het beleid en de wijze waarop dit is 

uitgevoerd. Daarnaast adviseert het VO het bestuur desgevraagd over voorgenomen besluiten over 

een aantal in de Pensioenwet genoemde onderwerpen. 

Zo heeft het VO in 2023 geadviseerd over: 

- wijziging beloningsbeleid; 

- wijziging beloningen; 

- wijziging klachtbeleid; 

- wijziging VO reglement. 

Maar het merendeel van de tijd is besteed in het meedenken over de toekomst van ons 

pensioenfonds. Wij stellen het zeer op prijs dat het VO door het bestuur wordt meegenomen in het 

hele transitieproces. Tevens is het VO in staat gesteld om een eigen adviseur aan te trekken, zodat 

we ook onafhankelijk de voornemens en plannen kunnen beoordelen. 

Het zal dan ook geen verbazing wekken dat onze speerpunten vooral geënt zijn op de toekomst van 

het fonds. 

- Beleggingsbeleid (discussie rond actief/passief beleggen in de context van de eindigheid van het 

fonds; 

- Toekomst NPF; 

- Pensioenwetgeving; 

- Communicatie; 

- A/O (uitbesteding administratieve organisatie) en I/C (interne controle). 

 

Binnen het VO hebben we vervolgens de taken verdeeld aan de hand van deze speerpunten. 

 



Het is misschien ook goed om nog aan te geven dat het VO een formele rol heeft, in tegenstelling tot 

het DNP. De deelnemersvereniging kan veel meer dan het VO fungeren als ‘luis in de pels’. 

Dat neemt niet weg dat het VO haar verantwoording zeer serieus neemt en niet aarzelt haar mening 

aan het bestuur te geven.  

Omdat we dicht tegen de borrel aanzitten, wilde ik het hierbij maar laten. 

 

Dank voor jullie aandacht. 


